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Women Lawyers | Sa fii femeie în lumea avocaturii înseamna provocare,

determinare, perseverența și o mare dorința de echilibru între viața personala și cea

profesionala. Irina Corcoveanu, Partener WHSimion & Partners: ”Poate ca femeile

au nativ o înclinație mai mare catre o abordare mai empatica și o diversitate de

perspective, însa aceste calitați le pot manifesta în egala masura și barbații avocați.

Diferența ar putea sa fie mai degraba de la o persoana la alta, decât de la un gen la

altul”

Numarul doamnelor care au cariere stralucite în avocatura de business crește de la un an la altul. Femeile

care au ales domeniul juridic s-au impus foarte repede ca lideri ai practicilor în care activeaza, reușind sa

impresioneze prin modul în care soluționeaza mandatele care le sunt încredințate. Totodata,

reprezentantele sexului frumos aduc plusvaloare prin abordarile pe care le au, dar și prin dedicarea cu care

se ocupa de fiecare proiect în parte.  Irina Corcoveanu, Partener WHSimion & Partners, admite faptul ca

misiunea doamnelor nu este simpla, subliniind în același timp ca nu crede în diferențe semnificative de gen

în aceasta profesie.

„Sa fii femeie în lumea avocaturii înseamna provocare, determinare, perseverența și o mare dorința de echilibru

între viața personala și cea profesionala”, puncteaza interlocutoarea 

Biz

Lawyer. Din punctul sau de vedere,

valoarea unui avocat se reflecta în calitatea serviciilor pe care le ofera, în cunoștințele și raționamentele sale

juridice, dar și în capacitatea de a inova în acest domeniu și de a se adapta fiecarei situații de fapt pentru a furniza

cel mai potrivit serviciu pentru clientul sau.

„Succesul este o noțiune relativa. Cred ca fiecare persoana are propria viziune cu privire la succesul propriu sau al

celorlalți, prin raportare la aspirațiile și principiile sale profesionale și de viața, în general”, atrage atenția 

Partenerul WHSimion & Partners.

--------------------------------------------------------------------------

                        Citește și

→         LadyLawyer | De vorba cu Anca Buta Mușat (Partener Mușat &        Asociații), avocat care a

studiat Dreptul în patru sisteme diferite  și       s-a dezvoltat ”într-o echipa fantastica”: ”În firmele mari, de

referința, cum este Mușat & Asociații, nu mai exista diferențe   între      femei și barbați din punct de

vedere profesional.  Diferențele  se  vad    de  la un profesionist la altul în modul de  abordare a  

problemelor,     soluțiile gasite, abilitațile de  leadership și de   coordonare a  echipelor    și în multe alte

detalii  care nu țin de gen” 

--------------------------------------------------------------------------

Toți avocații, indiferent de gen, pornesc din același punct
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Irina Corcoveanu se declara norocoasa, având în vedere ca în activitatea pe care o deruleaza nu s-a lovit de niciun

fel de prejudecați. Știe ca în avocatura exista astfel de prejudecați, dar tinde sa creada ca sunt „excepție de la

regula”.

Și în ceea ce privește patrunderea tehnologiei în munca de zi cu zi a avocatului, interlocutoarea 

Biz

Lawyer

apreciaza ca femeile și barbații pornesc de pe poziții egale, iar mentalitatea potrivit careia domnii s-ar descurca

mult mai bine atunci când vine vorba despre tehnica reprezinta doar o „legenda”, care nu are susținere în realitate.

„Deși tehnologia a fost, în trecut, dominata mai mult de barbați, în ultimele decenii exista numeroase exemple de

femei care fac performanța în tehnologie. Însa în avocatura, tehnologia ofera mai degraba suport, cu multe

beneficia, dar și cu limitele sale. Trebuie sa recunoaștem ca în ultimii ani tehnologia a schimbat modul în care toți

avocații lucreaza prin accesul rapid la informații/baze de date, digitalizarea proceselor administrative, comunicarea

rapida și facila cu clientul sau autoritațile, managementul eficient al timpului și resurselor sau mai nou, prin

utilizarea inteligenței artificiale”, argumenteaza Partenerul WHSimion & Partners.

Atunci când vine vorba despre profesionistul caruia sa-i încredințeze problemele sale juridice, clientul ar trebui sa

aiba aceleași așteptari de la o doamna si de la un domn avocat: o buna înțelegere a proiectului și a obiectivelor, o

buna comunicare, abordare pragmatica, cunoștințe și raționamente solide, încredere în demersul și dezideratul

juridic. „Poate ca femeile au nativ o înclinație mai mare catre o abordare mai empatica și o diversitate de

perspective, însa aceste calitați le pot manifesta în egala masura și barbații avocați. Diferența ar putea sa fie mai

degraba de la o persoana la alta, decât de la un gen la altul”, menționeaza Irina Corcoveanu.

--------------------------------------------------------------------------

                        Citește și

→            Lady Lawyer | De vorba cu Mihaela Ion, Partener PNSA: ”În   fiecare        moment  important al

vieții mele profesionale am simțit   cum  fiecare   om     din  jurul meu a contribuit la pașii ce au urmat.   

Povestea   continua  de     aproape 20 de ani alaturi de echipa PNSA,   pe  care o   simt deja ca   parte    din

familie; spun asta pentru ca  au   fost   prezenți în orice   etapa a    vieții și devenirii mele ca  om”

--------------------------------------------------------------------------

O profesie cu multe provocari

Indiferent de genul celui care practica profesia aceasta, avocatura este un domeniu în care exista foarte multe

provocari.

În acest context, interlocutoarea 

Biz

Lawyer amintește faptul ca, în aria sa de practica, provocarile cele mai mari vin

din zona investigațiilor demarate de autoritatea de concurența. „Sunt proiecte complexe și de durata, dar care aduc

și o mare satisfacție profesionala atunci când reușești sa demonstrezi, mai devreme sau mai târziu, ca activitatea

clientului tau a fost conforma cu normele de concurența deși existau suspiciuni sau chiar sancțiuni aplicate pentru

fapte anticoncurențiale. De asemenea, instruirea clienților în acest domeniu, prin programe de conformare

particularizate pe riscurile și nevoile fiecaruia reprezinta un alt segment important al activitații noastre”, detaliaza

avocatul.

În ceea ce privește parcursul sau de pâna acum, Irina Corcoveanu marturisește faptul ca fiecare decizie pe care a
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luat-o a avut un impact asupra traiectoriei personale, interlocutoarea 

Biz

Lawyer fiind recunoscatoare pentru toate

experiențele anterioare.

Deși îi este greu sa nominalizeze una sau doar câteva, amintește faptul ca poate cea mai importanta a fost decizia

de a urma Facultatea de Drept. Iar de acolo a început totul.

Referitor la femeile pe care le admira, avocatul susține ca sunt foarte multe reprezentante ale sexului frumos de la

care a avut de învațat câte ceva. „Sunt multe femei lider care inspira și pe care le admir însa aș da un exemplu din

aria mea de practica: Margrethe Vestager, fostul comisar european pentru concurența, care a avut un impact

semnificativ asupra politicii de concurența la nivel european. Admir naturalețea, caldura și empatia sa, dar si

fermitatea, integritatea și curajul în combaterea practicilor anticoncurențiale sau rolul sau pro-activ în

reglementarea noilor tehnologii, în ciuda numeroaselor critici pe care și le-a atras în ultimii ani”, încheie Irina

Corcoveanu.

                        Citește și

→            Lady Lawyer | De vorba cu Ana-Maria Baciu, Managing Partner,    BACIU        PARTNERS:

”Experiența mea a aratat de cele mai multe ori ca       diferențele     nu exista între femei și barbați, cât

între oameni    mai    dispuși, și     respectiv mai puțin dispuși, sa accepte, sa    înțeleaga  și   sa  îmbrațișeze 

schimbarea, de orice fel ar fi    aceasta”
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